
Rad! GrniriY i 1,113,13 KOlieglowt 
42-310 KOZIEGlOWY 

ul. Pl. Monil:szki 14 
woj. slQside 

Nr OR-BR.0002.42.2018 

PROTOKOL Nr XLII/2018 

z czterdziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 26 kwietnia 2018 r. w godzinach 15,00 - 16,30 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 292IXLU/2018 w sprawle zmlan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2018 rok. 

2. Uchwala Nr 2931XLII/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 2941XLII/2018 w sprawie podzialu Gminy i Miasta Kozieglowy na stale 
obwody glosowania, ustalenia ich numer6w, granic i siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 

4. Uchwala Nr 2951XLII/2018 w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Kozieglowach. 
Uchwaiy stanowillc zaillcczniki nr 1 - 4 do protokoiu. 

Radnych obecnych na Sesji: 15 ( pelny sklad Rady Gminy i Miasta). 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczllcca Rady Gminy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek :~a~czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B!jk 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz~du GiM Kozieglowy Pan Siawomir Kania 

Kierownicy referat6w Urz~du GiM Koziegiowy 

Miasta Koziegio,,-,'Y 

Przewodniczllccy Samorzllcdu Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 

Porzadek obrad Sesji : 
1. Otwarcie sesj i i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokoiu z poprzedniej sesji . 
3. Powolanie Komisji Uchwai i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaiy w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 r. 
5. Podj~cie uchwaiy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
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6. Podj\ecie uchwaly w sprawie podzialu Gminy i Miasta Kozieglowy na stale obwody 
glosowania, ustalenia ich numer6w, granic i siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 

7. Podj\ecie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Kozieglowach. 
8. Ocena Zasob6w Pomocy Spolecznej za 2017 rok. 

9. Sprawozdanie roczne z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za 20 I 7 rok. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi\edzysesyjnym. 
11. Informacja Przewodniczltcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi\edzysesyjnym. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zakonczenie obrad 42 Sesji. 

Porzltdek obrad stanowi zalltcznik nr 5 do protokolu. 

przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 
Przewodniczltca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 

sesji, powitala przybylych na sesj\e radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowiltzalltczniki nr 6,7 do protokolu. 

Ad. pkt 2 
Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 

z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz\edzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si\e z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z czterdziestej 
pierwszej sesji, kt6ra odbyla si\e w dniu 29.03.2018 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj\ety zostal przyj\ety 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 
Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj\e Uchwal Wniosk6w 

w skladzie: 
loPan Antoni Luszczyk 

2.Pan Andrzej Okularczyk 
3.Pan Marcin B\edkowski 

Ad. pkt4 
Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2018 ( zalltcznik nr 8 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala 292IXL1lI2018 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2018 rok zostala przyj.,:ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 
Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmIan 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zal<tcznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2931XLII/2018 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj.,:ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 
Pan Marcin B.,:dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie podzialu Gminy 

i Miasta Kozieglowy na stale obwody glosowania, ustalenia ich numer6w, granic i siedzib 
obwodowych komisji wyborczych ( zal<tcznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 294IXLIII2018 w sprawie podzialu Gminy i Miasta Kozieglowy na stale 
obwody glosowania, ustalenia ich numer6w, granic i siedzib obwodowych komisji 

wyborczych zostala przyj.,:ta 15 glosami "za" Gednoglosnie). 

Ad. pkt 7 
Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie sprzedazy 

nieruchomosci( zal<tcznik nr II do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2951XLII/2018 w sprawie sprzeda:iy nieruchomosci zostala przyj.,:ta 15 glosami 

"za" Uednoglosnie). 
Ad. pkt 8 
Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Ocena Zasob6w 

Pomocy Spolecznej omawiana byla szczeg61owo na wsp61nym posiedzeniu Komisji Rady 
GiM w dniu 24.04.br. (zal<tcznik nr 12 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj<t uwagi do przedstawionych material6w. 

Radni nie zglaszali uwag. 
Ocena Zasob6w Pomocy Spolecznej za rok 2017 zostala przyj.,:tajednoglosnie. 

Ad. pkt9 
Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 

roczne z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej r6wniez omawiane 
bylo szczeg61owo na wsp61nym posiedzeniu komisji (zal<tcznik nr 13 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj<t uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdanie roczne z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
za 2017 rok zostalo przyj.,:te jednoglosnie. 
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Ad. pkt 10 
Burmistrz GiM Pan Jacek ~nC(czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 

miC(dzysesyjnym: 

- podpisano urnowC( na odbi6r odpad6w na kolejne 3 lata, umowa obowi'loZuje od 1.04.br. 

- na biez'lcO prowadzona jest wsp61praca z jednostkami OSP z terenu Gminy i Miasta 
Kozieglowy. W biez'lcym roku przypada kilka uroczystosci w jednostkach OSP - jubileusze 
90 i 100 leciajednostek. Jak dotychczas samorz'ld chce wspom6c tejednostki i partycypowac 
w kosztach remontu stramic. W dniu dzisiejszym podpisano umowC( na dotacjC( ze srodk6w 
funduszu sprawiedliwosci . Gmina i Miasto Kozieglowy otrzymala wsparcie wedlug 
zlozonego wniosku, zgodnie z mozliwosciami tego funduszu; 
- wczesniej informowal, ze wyst'lPil problem z realizacj'l inwestycji - modernizacji 
Przedszkola w Starej Hucie , poniewaZ firma zerwala urnoWC( i opuscila plac budowy. Trwaj'l 

czynnosci zwi'loZane z inwentaryzacjl\. obecnego stanu, wykonana b«dzie ekspertyza stanu 
technicznego i rozpisany b",dzie nowy przetarg na to zadanie. Po przeprowadzeniu procedury 

przetargowej b«dzie znany term in wykonania zadania. W dniu dzisiejszym zwr6cilismy si« do 
Urz«du Marszalkowskiego 0 prolongat« terminu - do 30.09.2019 r. i mamy nadziej« , 
ze termin zostanie wydluzony. B«d'l czynione starania , by umowa z wykonawc'l byla 
do 30.06.2019 r. , by byl czas na zagospodarowanie i wyposazenie budynku. Obecnie dzieci 
ucz",szczajl\. do przedszkola w Koziegl6wkach. W zwi'loZku z pytaniami mieszkaitc6w czy 
istnieje mozliwosc , by w czasie wakacji dzieci korzystaly z placu zabaw przy 
modernizowanym przedszkolu, wyjasnil, ze po dokonaniu ekspertyzy taka mozliwosc b",dzie 
rozwazana. Na dzien dzisiejszy jednak plac zabaw znajduje si", na terenie stanowil\.cym plac 
budowy i korzystanie z placu zabaw nie jest mozliwe. 

Podkreslil, ze wina za zaistniall\. sytuacj", nie jest po stronie Gminy. Wyb6r wykonawcy jest 

scisle okrdlony i katdy podmiot moze skladac ofert«, a przetarg wygrywa najtaitsza firma. 
Kryterium przy wyborze wykonawcy to przede wszystkim wartosc zam6wienia 
i termin. Wykonawca ten w innych samorZl\.dach rna podobne trudnosci; 
- w biezl\.cym miesi'lcu odbyla si« uroczystosc 10 lecia istnienia Zespolu Uslug 
Komunalnych. Z tej okazji podzi«kowal Dyrekcji oraz wszystkim pracownikom za dobr'l 
wsp6lpracC( i wykonywanie licznych zadait na rzecz Gminy i Miasta. To samorz'ld Gminy 
i Miasta w 2008 roku podj<jl decyzj", 0 utworzeniu Zespolu Uslug Komunalnych i cieszymy 
si« , ze jest taka forma dzialania i wykonywanych jest wiele zadait - od budowy i remontu 
wodoci<tg6w po remonty obiekt6w uzytecznosci publicznej , chodnik6w, plac6w zabaw, oraz 

dbanie 0 porzl\.dek i przestrzen publiczn'l. W dalszym ci<tgu czynione Sl\. dzialania, 
by systematycznie przy wsp61pracy soltys6w realizowac kolejne prace , maj'lc na wzgl",dzie 
potrzeby i mozliwosci finansowe; 
- w Koziegl6wkach odbylo si", zebranie dotycz'lce prac nad obwodnicl\. Koziegl6w. 
Podzi",kowal Radnej Pani Monice Skrobarczyk oraz Pni Soltys Marcie Fr'lczek 
za zorganizowanie tego spotkania. Wypracowane na spotkaniu wnioski b«d'l dyskutowane na 
kolejnym spotkaniu z Marszalkiem Wojew6dztwa SIl\Skiego. Na tym spotkaniu mieszkaitcy 
poparli wniosek 0 modernizacj« drogi 789 w obecnym przebiegu. Podkreslil, ze nalezy 
rozdzielic kwesti« obwodnicy Koziegl6w od remontu 14,6 km drogi 789, kt6rego oczekujl\. 
mieszkaitcy z kilku miejscowosci; 
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- w Starostwie Powiatowym bylo spotkanie z Wicemarszalkiem D!\brow!\ dotycz!\ce drogi 
wojew6dzkiej 791 , kt6rej remont r6wniez zostal skutecznie zablokowany przez mieszkailc6w 
Gminy Poczesna ( brak decyzji srodowiskowej). W6jtowie i burmistrzowie byli na spotkaniu 
konsultacyjnym u Pani Posel Lidii Burzynskiej, proSZ!\C 0 pomoc w przyspieszeniu odwolania 
od decyzji srodowiskowej zablokowanej przez mieszkanc6w Gminy Poczesna; 
- w zwi!\Zku z tym, ze droga 791 l!\czy Gmin~ Kozieglowy w ci~u pieszo-rowerowym 
z Myszkowem, w dniu wczorajszym Pan Sohys z Post~u otrzymal propozycj~ przebiegu 
sciezki . Jezeli przebieg zostanie zaakceptowany b«d!\ czynione starania 0 prawo 
dysponowania gruntem na cele budowlane; 
- mieszkailcy ul. Czarka w Post«pie sygnalizuj!\ problemy zwi!\Zafle z nieprzejezdnosci!\ 
drogi w zwi!\Zku z budow!\ obwodnicy Myszkowa. Pismo zostalo przekserowane do Zarz!\du 
Dr6g Wojew6dzkich; 
- Palac Biskup6w w Kozieglowach jest w etapie naprawy po poprzednim wykonawcy 
i podpisana jest umowa na II etap. Prac« b~d!\ obejmowac rozbudow« Palacu 0 ogr6d zimowy 
wraz z jego wyposazeniem, aranzacj« reprezentacyjnej przestrzeni publicznej Palacu 
Biskup6w (m.in. urz!\dzenie zieleni, ci~6w pieszych, malej architektury, amfiteatru, 
ogrodzenie, oswietlenie, monitoring), zagospodarowanie przestrzeni publicznej wok61 Palacu 
Biskup6w dla potrzeb Parku Integracji Pokoleniowej. W zwi!\Zku z budow!\ b«d!\ utrudnienia 
w ruchu na drodze ul. 3-go Maja , b«dzie ograniczony ruch kolowy; 
- czynione s!\ starania, by budowac i modemizowac oswietlenia uliczne. Oddane s!\ dwie 
inwestycje: Piflczyce ul. Grabowa i R6zana. Sukcesywnie oddawane b«d!\ kolejne odcinki ; 
- Gmina i Miasto Kozieglowy otrzymala promes« z Ministerstwa Spraw Wewn«trznych 
i Administracji w ramach podzialu srodk6w na usuwanie kl«sk zywiolowych - wysokosc 
dotacji 5.073.000 zl . Gmina otrzymala srodki, ale na kolejnej sesji nalezy doloZyc 20% 
wkladu wlasnego, czyli 1.300 tys. zl; 
- w Mzykach realizowana jest inwestycja budowy drogi z Narodowego Programu Odbudowy 
Dr6g Lokalnych; 
- domkni«to Rad« Budowy inwestycji kanalizacji sanitamej Post«p, przedmiotem dyskusji 
b~dzie kwestia przyl!\czenia budynk6w do kanalizacji. Wyrazil nadziej«, ze uda si« pozyskac 
srodki na wykonanie nakladki asfaltowej w Nadwarciu , po wykonaniu kanalizacji; 
- w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy goscilismy uczni6w i nauczycieli ze szk6l z Turcji, 
Bulgarii, Portugali i Hiszpanii w ramach programu Erasmus+ "Jak przeciwdzialac szkolnej 
agresji w stosunku do dzieci ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi". Podczas spotkania 
dokonano prezentacji Gminy Kozieglowy oraz przedstawiono dzialania podejmowane przez 
samorz!\d na rzecz os6b niepelnosprawnych na przykladzie dzialalnosci Warsztat6w Terapii 
Zaj«ciowej w Wojslawicach i Przedszkola z Odzialam lntegracyjnymi w Kozieglowach; 
- sfinalizowano zakup nieruchomosci w Wojslawicach w celu poprawy ukladu 
komunikacyjnego (skrzyzowanie) ; 
- w ubieglym roku zrealizowano projekt systemowy- dostawa i montaz instalacji solamych, 
w drugim etapie naboru wykonano 500 instalacji solamych. Firma wykonuj!\ca nie 
funkcjonuje juz na rynku i byly problem z utrzymaniem 5 - letniej gwarancji. Gl6wnym 
wykonawc!\ byla firma HEW ALEX, kt6ra obecnie wykonuje naprawy. Zgloszenia dotycz!\ce 
awarii przyjmowane s!\przez pracownik6w Urz~du Gminy i Miasta Kozieglowy; 



6 

- w miesi'lcu kwietniu i maju samorz'ld przygotowuje si« do pracy szk61 na kolejny rok 
szkolny. Projekty organizacyjne szk61 skladane S'l do organu prowadz'lcego i w najblizszych 
dniach b«d'l intensywne prace nad zlozonymi dokumentami ; 
- na terenie Gminy i Miasta wprowadzono system powiadamiania mieszkanc6w sms. Kazdy 
mieszkaniec posiadaj'lcy telefon moze zarejestrowac si« w tym systemie powiadamiania 
i bezplatnie otrzymywac informacje. Prosil, by sohysi rozpropagowali otrzymane w dniu 
dzisiejszym informacje. Pan Marian Szmukier zlozyl zapytania: 
- czy mieszkailcy b«d'l placic za sms-y 
- na jakim etapie S'l rozmowy z Gminn'l Sp61dzielni'l na temat przej«cia nieruchomosci 
za Palacem Biskup6w w Kozieglowach ; 
- jakie byly og6lne wnioski na zebraniu w Koziegl6wkach. 
Pan Burmistrz udzielil odpowiedzi : 
- za otrzymane sms-y mieszkailcy nie b«d'l placili, koszty pokrywane b«d'l przez Gmin« . 
Kazdy mieszkaniec, kt6ry zechce b«dzie otrzymywa! informacje nieodplatnie; 
- trwaj'l rozmowy z Gminn'l Sp6ldzielni'l , kt6ra jest zainteresowana zbyciem budynk6w 
biurowych pod potrzeby Gminy i Miasta Kozieglowy. Trwa podzial gruntu, wydzieienie drogi 
obsluguj'lcej te dwa tereny , poniewaz ze wzgl«du na bezpieczenstwo i ochron« 
przeciwpozarowe droga musi byc. Gminna Sp61dzielnia zobowi~a!a si« po wydzieleniu 
gruntu do dokonania wyceny. Gmina r6wniez dokona wlasnej wyceny. Poinformowal, ze 
coraz wi«cej rodzic6w pyta 0 zlobek i z logistycznego punktu widzenia po zakupie 
nieruchomosci , bylby w jednym miejscu kompleks wychowawczo-edukacyjny; 
- w Koziegl6wkach mieszkailcy zaakceptowali skr6cenie przebiegu obwodnicy dla 
Kozieg16w - koniec przy mlynie w okolicy skrzyzowania w kierunku oczyszczalni sciek6w. 
Nie bylo jednoznacznie powiedziane czy obwodnica p61nocna czy poludniowa. Byly r6wniez 
zdania, by poczekac z ostateczn'l wersj'l do czasu az powstanie autostrada. Mocno 
akcentowano potrzeb« remontu drogi 789 po istniej'lcym sladzie. 
Pan Marian Szmukier nadmienil, ze grunty s'l w wieczystym uZytkowaniu Gminnej 
Sp61dzielni, nalezy wi«c przeanaiizowac czy mo:i:na umow« na wieczyste uzytkowanie 
rozwi~ac , czy tez Gmina bC(dzie placila za grunt. Moze wyst'lPic problem gdy Gminna 
Sp61dzielnia b«dzie chciala zbyt wysok'l cenC(. 
Pan Edward Kaczmarzyk wyjasnil, ze Gmina za grunt nie b«dzie placila , bo Gmina jest 
wlascicielem gruntu b«d'lcego w wieczystym uzytkowaniu. 
PrzewodnicZllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze Rada bC(dzie dyskutowala 
nad cen'l gdy bC(d'l dokonane wyceny. 
Burmistrz Pan Jacek SIC(czka podkreslil, ze nieruchomosc mozna nabyc tylko zgodnie 
z ustaw'l 0 gospodarce nieruchomosciami. Ten budynek byly odpowiedni na potrzeby 
edukacji wczesnoszkolnej . 
Pani Bozena Konopka zapytala czy mieszkancy mog'l decydowac 0 przebiegu obwodnicy, 
czy zapadnie odg6rna decyzja 0 jej przebiegu. 
Burmistrz Pan Jacek SIC(czka wyjasnil, ze Zarz'ld Dr6g Wojew6dzkich w Katowicach zlecil 
Firmie Mosty opracowanie dokumentacji pn. "Studium korytarzowe obejscia drogowego 
miejscowosci Kozieglowy". Kolejnym etapem jest poddanie koncepcji konsultacjom 
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spolecznym i takie konsultacje po cz«sci si« odbyly. Konsultacje s'l. brane pod uwag« 
i powinny si« odbyc w kazdej miejscowosci, kt6rych obwodnica dotyczy. Jezeli konsultacje 
na to pozwol'l. jest mozliwosc umieszczenia koncepcji w studium korytarzowym. Jednakze 
zarz'l.dca drogi podejmuje ostateczn'l. decyzj«. Na umieszczenia koncepcji w studium 
korytarzowym sklada si« wiele wa:i:nych element6w. Teren, na kt6rym w przyszlosci bylaby 

mozliwosc poprowadzenia obwodnicy nie b«dzie dopuszczony do zabudowy. Jest to temat 
bardzo wazny, nalezy wyci<tgn'l.c wnioski i podj'l.c decyzje z tym zwi<\.Zane na przyszlosc. 

Ad. pk! 11 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 29 marca 2018 r. br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'l.dku obrad biez'l.cej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do wiadomosci Rady wplyn<tl wniosek z Solectwa Lgota MOkrzesz 0 zabezpieczenie 
w budzecie Gminy i Miasta na 2018 rok kwoty 5.000 zl na wykonanie projektu wizualizacji 
zagospodarowania przestrzennego terenu za Soleckim Centrum Kultury w miejscowosci 
Lgota Mokrzesz . 

Pani PrzewodnicZ<\.ca Rady poinformowala, ze kolejna sesja Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy odb«dzie si« w pierwszy czwartek czerwca tj. 7.06.br. 

Ad. pk! 12 

Radni nie zglaszali pisernnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pk! 13 

Wolne wnioski: 
Radna Pani Elzbieta Jarecka zaprosila zebranych wraz z rodzinami na S<\.Siedzki 

Festiwal Ciast "Ciasto i kawa dla mojego S'l.siada" , kt6ry odb«dzie si« w dniu 2 maja br. 
w godz. od 16,00 do 23,00 przy placu zabaw w Post«pie. 
Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Dyrektor Osrodka 
Promocji Kultury Pani Renata Garleja na kolejnej sesji Rady GiM przedstawi projekt takich 
cyklicznych spotkail w kolejnych solectwach. 

Ad. pk! 14 

Wobec wyczerpania porz'l.dku obrad Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn«la obrady czterdziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzi«kuj'l.c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym ~radY, czterdziestej drugiej Sesji zakonczono. 
Protok61 . porz'l.dzila: 

U" ~' 


